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zeg, 12.02.2021 r,

z posiedzenia Rady Sołeckiej w Zabrzegu, w d tego 2021 roku.

Sołtys Andrzej Puskarczyk powitał zebranych i przedstawił porządek obrad.
(załącznik nr 1 do niniejszego protokołu)

Funkcję sekretarza tego posledzenia Rady Sołeckiej, powierzono Jackowi
Tomaszczykowi

Na posiedzeniu obecni byli:
,1, Andrzej Puskarczyk - sołtys Zabrzega
2. Krzyszlof Jarczok
3 Katarzyna Balcarek
Ą, Jerzy l(waśrliewski
5 Tomasz Borkowski
6. Jacek Tomaszczyk.

Porządek obecnego posiedzenia oraz protokoł z poprzedniego posledzenia poddano
głosowaniu
i zostały oba przyjęte plzez Radę jednogłośnie.

1 Sołtys przeclstawił projekt doswietlen!a (jeden punkt świetlny) ul ks. Janoszka - pzy
kontellerze na smieci. Rada uznała zasadnośc tego projektu. Szczegołowe ustalenia co
cio technicznych kwestii tego projektu zostaną usta|one w pozniejszym terminie, po

spotkanlu
z pro;el<tantem, mleszkancami i przedstawicie|ami urzędu gminy i miasta.

2. Do prośby lnieszkancow z ul Lisiej Sołtys i Rada odnieś|i się przychylnie. Sołtys
postanowił zlożyć stosowny wniosek do LJN,4 Czechowice-Dziedzice celem
zaprolektowarria i ivykonania jeclnego pullktu swietlnego rrue r,vskazanym miejscu przy ul

Lisiej w Zabrzegu.lnwestycla ia zostanie pokryta ze środkow Rady Sołeckiej,

3. W sprawre projektowanej przebudowy ul. Pasiecznej Sołtys poprosił o przybliżenie tego
zagadnienia, radnego Rady Miejskiej Krzysztofa Jarczoka.
Radny Krzysztof Jarczok przedstawił wstępną koncepcję tej inwestycji ktora miała by
polegac na gt,untownej przebudowie pasa jezdnl i pobocza. Zakłada się ze jezdnia mtała
by miec 4,5 metrow szerokości a chodnik 1 5 metra, całośc z odwodnleniem i

oświetleniem. Kanalizacja prowadzona by była srodklem jezdni. Szersza jezdnia nie jest
mozliwa do zaprojektowania ze vlzględu na brak mlelsca, Radny zaproponował
skorzystanie z istniejącego rozwiązanla w Bronowie ktore się sprawdziło, chodzi o niski
krawęznik i chodnik słuzący pieszym i rowerzystom. Na oddzielny pas ruchu dla rowerow
nie ma nlielsca. W budzecie UM na ten rok zabezpieczono niezbędne środki finansowe na
prolektowanie tej inwestycji, Rada Sołeclia na dzrsiejszynl posiedzeniu nie wniosła uwag
do te1 kotlcepcji.
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4, Kolejny wazny problem przedstawtł Sołtys Dotyczy on odwodnienia posesli
przylegających do nasypu kolejowegc. W oDecnej inwestyc.li dotyczącej przebudowY kolei

odci n ka Zabrzeg - Czechow ice -Dzlerlzl ce n i e uwzg l ęd n io no zachowan ia

dotychczasowego porządku wodnego ktory po|egał na odwodnieniu do rowu

przebiegającegó wzdłuz nasypu co skutkuje brakienl mozliwosci odprowadzenia wod

opadowych z tych posesji. Radny Krzysztof Jarczok zaproponował spotkanie
mieszkańcow, właścicieli tych posesli z przedstawicielenl firmy BudimeXoraz
przedstawicrelami samorzadu nllasia l gminy Czechowlce-Dziedzice ProPonowanY termtn

- marzec br

5. lomasz E]orkowskt poruszył problemy
|(orfantego

konrunikacylne Zabrzega. Dotyczą one uIic

i Sikorskiego, Szczegolnie trudna i niebezpieczna jest
poboczy, wąska .1ezdnia sprzyja wypadkom drogowym
pieszego na tej drodze. Ten stan niewrazliwości na te
Jest to droga powiatowa
i poprawiellie bezpieczenstwa oraz jej modernizaclależy w kompetencji starostwa
bielskiego.
Rada Sołecka zaproponowała wystosowanie pisma do starosty Starostwa Bielskiego,
Andrzeja Płonki w tej sprawie. Pismo zobowiązał się zredagowac radny K. Jarczok.

6. Jacek 1ornaszczyk proponuje prlne kontynuowanie budowy chodnika przy ul.

Korfantego, od kapliczki az do sklepu Spar. Jest juz pierwszy odclnek wykonany, brakuje

skomunikowatlia clIa ruchu pieszego Lrozostałe] częścl Jesii ta lnwestycja byłabY
wykonana to cjziecr z dzielnicy Mościska (okoiice sklepu Spar) tym chodnikiem mogłY bY

bezpiecznie dotrzec do szkoły.
Radny Krzysztof Jarczok wyjaśnił ze jest prolekt dalszej br-lclowy te9o chodnika, na razie

tylko do nasypu kolejowego. Dalsza częsc buclowy tego chodnika będzie brana pod uwagę

w przyszłości.

7. Jacek Tomaszczyk zwrocił uwagę na przypadającą okrągłą rocznicę powstania
rliejscowosci Zabrzeg. Zaproponował uczczenie tej daty w postaci ufundowania tablicY
pun,,iątko*e1 upamiętnialącej 500 lecie naszej małej ojczyzny. Fundusze na ten cel mogłY

by pochodzic
z'budzetu Rady, oraz mie.lscowych organizacji społecznych a takze zUrzędu Miasta i

Grliny Czechowice_Dziecizice. Zapropol-Iowana została pzez radnych Rady SOłeCkiej

rozmowa w tej sprawie z naczelnikiem wydziału promocji UM panem Grzegorzem
Wąsiklem oraz prezesami zabrzeskich organizacjl społecznych.

Na tym zakonczono obrady
Sołtys Anclrze1 Puskarczyk podziękował za aktywny udział w posiedzeniu członkom RadY

Sołeckte1.

Protokoł sporządził:

Jacek Tomaszczyk

sytuacja na ul. Sikorskiego. Brak
i stanowl wielkie utrudnienie ruchu

problemy ciągnie się juz od dawna.
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